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Turniej odbył się przy pięknej słonecznej pogodzie. Organizacja jego była bez 
zarzutu, m.in. dzięki pomocy pracowników sekcji tenisowej CWKS „Legia”.

Niewątpliwie turniej dostarczył oprócz walorów czysto sportowych również go
dziwego relaksu i odprężenia tak potrzebnego przy wykonywaniu pracy adwokata.

adw. Andrzej Hebda
sekretarz Komitetu Organizacyjnego 
I Ogólnopolskiego turnieju tenis >we- 

go adwokatów

4.

Po turnieju tenisowym

Zorganizowanie Ogólnopolskiego turnieju adwokatów było jak najbardziej słu
szne i potrzebne. Chwała organizatorom tej imprezy, która — miejmy nadzieję — 
po tegorocznym starcie da początek corocznemu urządzaniu następnych turniejów. 
Udział w turnieju kilkudziesięciu kolegów z całego kraju dowodzi, że pomysł był 
trafny.

Dzięki gościnności CWKS „Le^ia” turniej, trwający trzy dni, przebiegał bardzo 
sprawnie. W miłej atmosferze nastąpiło zapoznanie i zbliżenie na terenie pozaza- 
wodowym przedstawicieli wielu środowisk adwokackich.

Spotkanie koleżeńskie połączone z rozdaniem nagród z udziałem Prezesa NRA 
i Kierownika OBA, podczas którego wygłoszono szereg przemówień, stanowiło god
ny finał, który na długo pozostanie w pamięci uczestników turnieju.

Jednego tylko możemy żałować, a mianowicie tego, żc tak nieliczny był udział 
w turnieju koleżanek (tylko 2).

Można chyba uznać, że I turniej tenisowy odegrał rolę propagandową i w kon
sekwencji. spowoduje, iż znacznie szersze grono kolegów zainteresuje sit.' tenisem 
na swoim terenie. Konieczność używania ruchu o charakterze spcitowym i satys
fakcja z samej gry w tenisa powinny jak najbardziej zachęcić kolegów do upra
wiania tego pięknego sportu. Właśnie bowiem ten, a nie inny sport daje wyjątkowa 
duże możliwości uprawiania zarówno przez młodzież, jak ludzi starszych, a nawet 
już bardzo zaawansowanych wiekiem.

Koledzy, grajmy w tenisa!
W.D.


